
 
 

 
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 28.12.2023 
  

Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 1007 / 22.12.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența 16 consilieri locali în funcţie. Absentă 
d-na Manea-Naidin Laura-Loredana ( s-a comunicat că este în concediu de odihnă).   

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-
na Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare, d-nul Homorean 
Florin – administrator public și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în 
notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie 
publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

D-n partea instituțiilor de cultură participă d-na Ciubuc Ileana, director Casa de cultură, d-
na Lală Mihaela, director Muzeu și d-na Duță Claudia, reprezentant Bibliotecă.  

 
II. PROCESELE-VERBALE ALE ȘEDINȚELOR DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Cost supune la vot procesul-verbal al 
ședinței ordinare din data de 28.11.2023, procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 
04.12.2023, procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 11.12.2023 și procesul-verbal 
al ședinței extraordinare – de îndată din data de 20.12.2023, înregistrându-se 16 voturi pentru 
(unanimitatea celor prezenți).  

  
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea contului de execuţie al bugetului local al  

oraşului Drăgăneşti-Olt la nivelul lunii decembrie 2023” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

2. Proiect de hotărâre referitor la: „ stabilirea impozitelor și taxelor locale și a altor taxe  
asimilate acestora pentru anul 2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea calendarului de activități cultural-artistice  

ce se vor desfășura în cursul anului 2024 la nivelul orașului Drăgănești-Olt și a finanțării 
acestora” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la și  

de la locul de muncă a cadrelor didactice și a personalului didactic auxiliar din unitățile 
de învățământ preuniversitar de stat din Orașul Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 



 
 

5. Proiect de hotărâre referitor la: „încetarea Contractului de finanțare nr. 5684 / 
24.07.2020, încheiat de Unitatea Administrativ Teritorială Orașul Drăgănești-Olt, în 
calitate de beneficiar cu Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației în 
calitate de Autoritate de Management pentru Programul Operațional Regional 2014-2020, 
prin Agenția pentru Dezvoltare Regională Sud-Vest Oltenia, în calitate de Organism 
Intermediar , în vederea finanțării obiectivului de investiții „CREȘTEREA EFICIENȚEI 
ENERGETICE LA CLĂDIRILE REZIDENȚIALE ÎN ORAȘUL DRĂGĂNEȘTI-OLT, JUDEȚUL 
OLT”” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „ menținerea rețelei școlare a Orașului Drăgănești-Olt  

pentru anul școlar 2024 - 2025” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

7. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes  
local ce urmează a fi efectuate de beneficiarii de ajutor social, aferent anului 2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „repartizarea unei locuinţe A.N.L., rămasă vacantă pe  

perioada exploatării acesteia în regim de închiriere, d-nei MEDINȚU Crina Liliana” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

9. Întrebări, interpelări. 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot ordinea de zi, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 
 

1. Aprobarea contului de execuţie al bugetului local al oraşului Drăgăneşti-Olt la 
nivelul lunii decembrie 2023. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Văd la taxe speciale avem încasate 857.835 lei. Ce reprezintă? 
D-na Stoenică Eugenia – Este doar taxa de salubrizare. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și taxa de pompieri, nu? 
D-na Stoenică Eugenia – Aceea este în alt cont. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ați încasat până astăzi 857 mii lei? 
D-na Stoenică Eugenia -  880 mii lei până astăzi. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră ați prevăzut 847 mii lei și am încasat 880 mii lei. 

Am cerut o situație cu gunoiul, de anul trecut, cu cât s-a colectat la nivel de oraș. S-a colectat 
3.035 de tone. În condițiile în care tona de gunoi era 400 lei, de ce nu ați prevăzut mai mult la 
gunoi? 

D-na Stoenică Eugenia – Întotdeauna bugetul se face pornind de la execuția și încasarea 
din anul anterior, sau plata de anul anterior. Încasarea anului anterior a fost de 700 de mii și 
ceva. Ne obligă legea să ne facem bugetul la nivelul încasărilor de anul anterior. Am prevăzut 
ce am încasat noi anul trecut. Pe parcurs, când s-au mai încasat peste ce am prevăzut inițial, 



 
 

am venit cu rectificări. De asta s-a ajuns la cifra aceea. Acum nu mai pot să mai fac o altă 
modificare pentru că s-a încheiat anul bugetar. Rămâne încasat peste ce am prevăzut noi. 
Pentru anul următor pornim în buget cu cifra de 880 mii lei, sau 881, sau 885 cât va fi la 31 
decembrie. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Vă întreb de diferența aceasta de la cheltuieli. Am plătit la 
Salubris 2,3 milioane. 

D-na Stoenică Eugenia – Acolo nu este numai gunoiul, mai este și măturatul stradal pe 
care îl face S.C. Urban. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Ne puteți spune cât am plătit la gunoi? Doar la gunoi? 
D-na Stoenică Eugenia – Cam 1,6 milioane. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Adică dublu. 
D-na Stoenică Eugenia – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Pentru anul viitor, haideți să facem ceva să colectăm banii de la 

populație. Trimiteți pe cineva, în spatele mașinii de gunoi, la fiecare cetățean? Văd că pe fiecare 
stradă au datorii. Trebuie încercat să-i determinăm să plătească. 

D-na Stoenică Eugenia – Au mai plătit să știți. Dar partea cealaltă, acea cantitate de 
gunoi care a fost estimată în proiectul inițial, este mai mică, iar acum avem cantitate mai mare 
care se colectează. De asta este și diferență mare de valoare. Cu cât cantitatea crește, cu atât 
crește și valoarea. S-a făcut contractul pe o anumită cantitate atunci. Acum dacă se urmărește 
cât se colectează, cantitatea este mult mai mare. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuie să avem și niște măsuri mai drastice. Le luăm gunoiul de 
la poartă și el nu plătește. Primăria plătește o grămadă de bani. Jumătate încasăm, jumătate 
suportă Primăria. Mai recuperăm noi în anii următori dacă putem, dacă nu, nu. 

D-na Stoenică Eugenia – Se fac titluri executorii. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

2. Stabilirea impozitelor și taxelor locale și a altor taxe asimilate acestora pentru anul  
2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – La comisia Cultură a fost paritate. 
D-nul secretar – Dacă cineva consideră că se află în conflicte de interese nu trebuie să 

voteze. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – În ce sens? 
D-nul secretar – Fiecare dintre dumneavoastră își apreciază situația. Și nu doar la acest 

proiect de hotărâre, la fiecare dintre ele. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Am vrea să înțelegem ce sunt 

conflictele de interese. 
D-nul Nădescu Viorel – Ce sunt conflictele de interese? 
D-nul secretar – Cred că d-voastră ar fi trebuit să știți deja despre ce este vorba.  
D-nul Prundeanu Narcizel – Dumneavoastră ca și consilieri locali să nu aveți afaceri cu 

consiliul local. 
D-nul secretar – Nu doar atât. 
D-nul Primar – Citiți din lege, domnule secretar. 



 
 

D-nul secretar - Prin conflict de interese se înţelege situaţia în care o persoană ce 
exercită o demnitate publică sau o funcţie publică are un interes personal de natură 
patrimonială, care ar putea influenţa îndeplinirea cu obiectivitate a atribuţiilor care îi revin potrivit 
Constituţiei şi altor acte normative.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Eu de aici înțeleg următorul 
lucru: în momentul în care avem niște cote de impozitare pentru persoanele juridice, dacă 
urmărim cumva scăderea acestor cote substanțial, atunci cumva este un conflict de interese. 
Am înțeles că la acest proiect sunt 4 amendamente. 

D-nul secretar – Da. Sunt 4 amendamente propuse în cadrul Comisiei de Urbanism de 
domnul consilier Alexandru Stoenică, respectiv. 

1. La art. 460, alin. (1). – în cadrul proiectului, cota este de 0,2%, iar propunerea de 
modificare este să fie 0,15%. 

2. La art. 460, alin. (2) și (3). – Cota este de 1,0%, iar propunerea este să fie 0,7%. Aici  
este vorba de clădirile nerezidențiale la persoanele juridice. La cel anterior era vorba de clădirile 
rezidențiale la persoanele juridice. 

3. Taxa de închiriere a terenurilor neagricole, proprietate publică și privată a orașului  
Drăgănești-Olt, punctul d) pentru terase, în prezent în proiect este de 10 lei/mp/lună și 
amendamentul propune 1leu/mp/lună, adică atât cât a fost până în prezent. 

4. Taxa de eliberare sau de vizare anuală a autorizației de funcționare pentru activități.  
Aici sunt pe anumite paliere. Suprafețe până la 50 mp taxa era de 266 lei, se propune să fie 100 
lei. Între 51 mp și 150 mp de la 533 lei, să fie 200 lei. Între 151 mp și 350 mp de la 1.066 lei, să 
fie 300 lei. Între 351 mp și 500 mp de la 1.599 lei, să fie 400 lei. Peste 500 mp de la 5.329 lei, 
să fie 800 lei. 
 D-nul Primar – Cine a propus aceste amendamente? 

D-nul secretar – Domnul consilier Stoenică Alexandru. 
D-nul Primar - Și se află cumva în conflict de interese? 
D-nul Stoenică Alexandru – Eu nu votez. 
D-nul Primar – Dar ați propus aceste amendamente. 
D-nul Stoenică Alexandru – Am propus din postura de consilier local. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – La amendamentul numărul 3, 

unde este diferența aceea de la 1 leu la 10 lei. Ne puteți spune ceva? 
D-nul Primar – A fost 1 leu/mp/an până acum. Anterior a venit domnul Stoenică... 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu a venit domnul Stoenică. A fost dată hotărâre, nu pe 

vremea mea... 
D-nul Primar – Domnule Stoenică, vă rog să nu vă agitați! Vă rog să vorbiți cum trebuie! 

Taxa este acum de 1 leu/mp/lună. Dânsul are 48 mp ocupați. Plătește 48 de lei/lună în centrul 
orașului. Vi se pare că este o taxă corectă? Vă întreb pe dumneavoastră, pe toți consilierii 
locali. Dacă este corect, cu mare drag votați-l și o să avem bani la buget. 

D-nul Stoenică Alexandru – Este formulat de Consiliul local, domnule Primar. 
D-nul Primar – Da domnule și sunt bani pentru buget? Noi vorbim de banii pentru buget. 

Nu numai dumneavoastră sunteți în această situație. Mai sunt și alte persoane. 
D-nul Stoenică Alexandru – Am înțeles. Asta este propunerea dumneavoastră (10 

lei/mp/lună). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Putem să găsim soluții care să 

aibă un impact mai mic asupra comercianților? 
D-nul Primar – Este diferență de 10 ori. Eu înțeleg, dar nu așa. 48 de lei sunt două 

pachete de țigări și vrem să avem terasa în față în centru de 48 de mp. Se poate așa ceva la 
nivelul orașului Drăgănești, unde 1 mp se închiriază și cu 2 euro/lună? Înțeleg anumite lucruri, 
dar este prea mare diferența. Vă rog să revizuiți această problemă. 

D-nul Stoenică Alexandru – De asta mi-ați dat dumneavoastră răspuns într-o lună la 
cererile pe care le-am făcut? O să vă dau în judecată. 



 
 

D-nul Primar – Nu este nicio problemă. 
D-nul Stoenică Alexandru – O să vă dau în judecată, domnule Primar, pentru că ăsta 

este abuz în funcție. 
 D-nul Primar – Nu mă amenințați, vă rog frumos! 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Domnilor suntem în ședință, vă 
rog frumos. 

La amendamentul numărul 4, unde erau diferențe sesizabile, la acordurile de funcționare, 
acestea sunt anuale. Sumele propuse de domnul Primar, în prima parte sunt duble față de cele 
propuse în amendament, sau chiar de patru ori și ceva. Mai sunt discuții vis-a-vis de 
amendamente? 

D-nul Stoenică Alexandru – Supuneți la vot amendamentele. Fiecare amendament în 
parte. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul 
numărul 1, cota de impozitare a clădirilor rezidențiale ale persoanelor juridice să scadă de la 
0,2% la 0,15%, înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-
nul Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie și d-nul 
Achim Iulian), 4 abțineri (d-nul Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana și d-nul 
Vitan Marius) și 1 vot împotrivă (d-nul Popescu Daniel). 4 consilieri locali nu au votat pentru că 
și-au declarat conflictul de interese (d-nul Nădescu Viorel, d-nul Prundeanu Narcizel, d-nul 
Stoenică Alexandru și d-nul Ghica Ion-Costin). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul 
numărul 2, reducerea cotei de impozitare a clădirilor nerezidențiale ale persoanelor juridice de 
la 1,0% la 0,7%, înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-
nul Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie și d-nul 
Achim Iulian), 4 abțineri (d-nul Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana și d-nul 
Vitan Marius) și 1 vot împotrivă (d-nul Popescu Daniel). 4 consilieri locali nu au votat pentru că 
și-au declarat conflictul de interese (d-nul Nădescu Viorel, d-nul Prundeanu Narcizel, d-nul 
Stoenică Alexandru și d-nul Ghica Ion-Costin). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul 
numărul 3 – scaderea taxei de închiriere a terenurilor, proprietate publică și privată a orașului 
Drăgănești-Olt, pentru terase, înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul 
Ciubuc Dumitru, d-nul Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul 
Mocioacă Ilie și d-nul Achim Iulian), 4 abțineri (d-nul Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na 
Spătaru Ioana și d-nul Vitan Marius) și 1 vot împotrivă (d-nul Popescu Daniel). 4 consilieri locali  
nu au votat pentru că și-au declarat conflictul de interese (d-nul Nădescu Viorel, d-nul 
Prundeanu Narcizel, d-nul Stoenică Alexandru și d-nul Ghica Ion-Costin). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul 
numărul 4, înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul 
Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie și d-nul Achim 
Iulian), 4 abțineri (d-nul Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana și d-nul Vitan 
Marius) și 1 vot împotrivă (d-nul Popescu Daniel). 4 consilieri locali  nu au votat pentru că și-au 
declarat conflictul de interese (d-nul Nădescu Viorel, d-nul Prundeanu Narcizel, d-nul Stoenică 
Alexandru și d-nul Ghica Ion-Costin). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 
hotărâre cu modificările suferite ca urmare a aprobării amendamentelor, înregistrându-se 7 
voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru 
Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie și d-nul Achim Iulian), 4 abțineri (d-nul Martin 
Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana și d-nul Vitan Marius) și 1 vot împotrivă (d-
nul Popescu Daniel). 4 consilieri locali nu au votat pentru că și-au declarat conflictul de interese 
(d-nul Nădescu Viorel, d-nul Prundeanu Narcizel, d-nul Stoenică Alexandru și d-nul Ghica Ion-
Costin). 



 
 

 
3. Aprobarea calendarului de activități cultural-artistice ce se vor desfășura în cursul  

anului 2024 la nivelul orașului Drăgănești-Olt și a finanțării acestora. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin - Și aici avem 4 amendamente. 
D-nul secretar – Sunt 4 elemente ale amendamentului depus de domnul consilier 

Stoenică Alexandru: 
1. Zilele orașului, inclusiv Festivalul de Doine și balade „Ileana Constantinescu” și 

Festivalul Lică Militaru să fie eliminate din programul cultural.  
2. Ziua copilului să fie scăzută suma alocată de la 50.000 lei la 10.000 lei. 
3. 1 Decembrie să fie scăzută suma alocată de la 20.000 lei la 5.000 lei. 
4. Programul " Deschide ușa creștine " să fie scăzută suma alocată de la 60.000 lei la 

10.000 lei. 
D-nul Viceprimar – Acum chiar că nu mai înțeleg nimic. La proiectul anterior am redus ca 

să ce? Ați zis că se fac reducerile pentru cetățeni? Acum ce facem? Reducem de la Ziua 
copilului? Nu facem pentru cetățeni?  

D-nul Stoenică Alexandru – Facem prin sponsorizări. Sponsorizez și eu. De ce să 
cheltuim banul public? Se poate face și prin sponsorizări. 

D-na Lală Mihaela – Noi știm exact cât cheltuie, cum se cheltuie și cum justificăm acești 
bani. Sumele nu sunt deloc mari. Ziua copilului nu se poate face numai prin sponsorizare, 
domnule consilier Stoenică. Ziua copilului înseamnă ca tot ce înseamnă centrul orașului să fie 
plin cu tiribombe, ateliere, karaoke, acea înghețată care se dă gratis. Sunt lucruri care nu 
implică neapărat sponsorizare, ci plata lor cumva. Aici vorbim de copii și nu numai  
drăgăneșteni, ci și din Comani, Mărunței, Dăneasa și toți cei care vin la acest eveniment. Nu se 
poate prin sponsorizare. Punguța aceia pe care oricine o pune la dispoziție nu se încadrează la 
1 iunie. Nu așa arată un 1 iunie. 1 iunie înseamnă să ai distracție și evenimente pentru toate 
categoriile de copii. Nu se poate decât în felul acesta. Să știți că ei așteaptă acest eveniment de 
fiecare dată cu mare bucurie. 

D-na Duță Claudia – Vreau și eu să spun câteva cuvinte, ca reprezentant al bibliotecii și 
ca cetățean al orașului. Vreau să înțelegeți importanța culturii, și aș vrea să încep cu două citate 
foarte reprezentative, că poate nu aveți încredere în judecata mea și atunci dau citatele de la 
două persoane care au avut un cuvânt de spus în istoria omenirii. 

Când i s-a propus să taie bugetul culturii din rațiuni de război, Winston Churchill a spus 
așa: „Și atunci pentru ce mai luptăm?” Bănuiesc că știți cine este Winston Churchill, nu mai 
trebuie să spun eu acum.  

Iar un om politic din Statele Unite a spus așa: „Dacă tu crezi că educația este scumpă 
așteaptă să vezi cât va costa ignorarea ei.”  

Mă gândesc că sunteți niște oameni care vreți asta. Cred că sunt soluții dacă vrem să le 
găsim, pentru că sunt soluții pentru oamenii din localitatea asta. Oameni care își plătesc taxele, 
oameni care votează, oameni care merită și ei măcar o dată pe an să se bucure de petrecere, 
de un dialog. Gândiți-vă că sunt tineri care nu-și permit să se ducă la un concert în alte localități. 
Sunt persoane vârstnice care vor să asculte muzică populară. Cred că toată lumea a văzut ce 
succes a avut anul acesta (Festivalul de doine și balade). Cât de mult s-au bucurat oamenii. 
Lucrez la bibliotecă din anul 2007, au fost perioade grele, au fost și tăieri de salarii și buget 
redus, dar niciodată nu s-a desființat acest festival. 

D-nul Viceprimar – De câți ani se ține? 



 
 

D-nul Primar – Este unic în țară. A fost a 46-a ediție anul acesta. Îl închidem așa că vrea 
cineva? 

D-nul Stoenică Alexandru – Au mai fost ani când nu s-a ținut. 
D-nul Primar – Da, în pandemie. 
D-na Ciubuc Ileana – La ziua romilor ați văzut că aveam alocați 2.000 lei. 
D-nul Primar – Așa este. 
D-na Ciubuc Ileana – Am venit la dumneavoastră și la doamna Stoenică și v-am spus că 

sunt prea puțini bani. Nu ne ajungeau pachetele și a doua zi cumpăram pachete din banii mei și 
aduceam la școală, câte 20-30 de pachete în plus. Este așa, domnule consilier Fieraru? 

D-nul Fieraru Gheorghe – Așa este. 
D-na Ciubuc Ileana - Și am crescut suma de la 2.000 lei la 10.000 lei. Festivalul de doine 

și balade este, prin specificul lui, unic în țară. S-a spus că îl aduc pe Dolănescu. Ionuț 
Dolănescu este emblema festivalului pentru că a fost crescut de mătușa mea – Ileana 
Constantinescu și mi se pare corect să vină la fiecare ediție. Acest festival trebuie să continue. 

D-na Lală Mihaela – Să știți că nu puteți să despărțiți Zilele orașului de Festivalul de 
doine și balade. Ce am oferi la Zilele orașului, dacă nu am oferi Festivalul de doine și balade? 
Și noi, instituțiile de cultură, ne aducem aportul ca Zilele orașului să reprezinte ceva. Nu ne 
trebuie numai tarabe cu mici. Ne trebuie festival, ne trebuie expoziții de carte, concurenți care 
vin din alte localități să cânte. Acest festival este emblema orașului nostru și el ține strict de 
Zilele orașului. Nu putem să le dispersăm. Facem Zilele orașului cu ce? Îl facem doar cu mici și 
bere? 

D-nul Mocioacă Ilie – În 2020 nu s-a ținut, și care a fost crima? 
D-na Lală Mihaela – În 2020 a fost pandemie, în 2021 a fost pandemie. În 2022 ne-am 

mobilizat din nou. Au fost închise un an jumătate pentru că a fost pandemie. Noi am avut 
muzeul închis. În toată țara au fost închise spectacolele datorită coronavirusului. Au fost 
suspendate, nu închise. La sume putem umbla, dar vedeți dumneavoastră că totul este într-o 
continuă creștere. La "Deschide ușa creștine" erau cadourile copiilor. Casa de cultură 
organizează un spectacol și aici sunt cadourile. Anul acesta știți că nu le-au primit. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Cred că s-ar putea face puține 
eforturi pentru colectarea de donații, pentru că s-a adus în discuție luna trecută, apoi a dispărut. 

D-nul Primar – Dumneavoastră ați făcut ceva în sensul acesta? Anul acesta? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Mi s-a refuzat ajutorul. 
D-na Lală Mihaela   - Luați legătura cu unitățile de cultură. Nu refuzăm nimic. Nu refuzăm 

nicio idee, dar sunt insuficiente donațiile și sponsorizările. Trebuie să mulțumim Liceului Tudor 
Vladimirescu, Liceului tehnologic, Școlii Comani și Grădinițelor. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu aveți de unde să știți că sunt insuficiente. Poate că la anul 
sunt mai multe decât anul acesta. De unde știți că sunt insuficiente? 

D-na Lală Mihaela - Știți ce presupune o donație? Presupune ca dumneavoastră să 
cumpărați ceva, dumnealui altceva . 

D-nul Ciubuc Dumitru – Punem bani la Primărie și se ocupă de cumpărat cadourile 
copiilor. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Putem să participăm fiecare, 
dar ar trebui ca cineva să gestioneze aceste donații. 

D-nul Primar – Să știți că am umblat foarte mult pentru a găsi sponsorizări. Am găsit una 
singură, dar nu au ajuns banii în cont deocamdată. Este vorba de 5.000 lei. Nu este așa de 
simplă treaba. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Mergeți și colectați și de pe la 
consilieri. 

D-nul Primar – Promiteți că mergeți și colectați dumneavoastră? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Am pe cineva să trimit. Eu nu o 

să am timp. 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – Îmi pare rău că în această discuție nu are nimeni în vedere că 
Primăria trece printr-o perioadă grea. Acum o lună de zile ați venit să votăm un împrumut că nu 
avem bani pentru proiecte și acum ne spuneți că avem bani să facem aceste evenimente.  

D-nul Primar – Bine că ați aprobat împrumutul, că nu mai aveam bani deloc! Lăsați 
poveștile astea! 

D-nul Ciubuc Dumitru – Mă lăsați să termin? 
D-nul Primar – Dumneavoastră vorbiți pentru campanie. Vă pregătiți pentru campanie. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră nu vă pregătiți pentru campanile? Ați fost cu 

cadouri la școală. 
D-nul Primar – Am plătit cadourile din banii mei. Dacă aveai și dumneata te duceai și 

plăteai. 
D-nul Nădescu Viorel – Aveți contract de sponsorizare? 
D-nul Primar – Nu am. Am plătit cadourile din banii mei. Puteai să faci și dumneata așa.  
D-nul Nădescu Viorel – Mită electorală. 
D-nul Primar – Mită o să fie la tine la Parc de Revelion. 
D-nul Nădescu Viorel – La mine? 
D-nul Primar – Când o să faci Revelionul gratis. Aia este mită electorală, nu altceva. O să 

vedem chitanțele. Să vedem câte persone sunt și câți au plătit. Nu vin ei degeaba. Eu m-am 
dus și am cumpărat. 

D-nul Nădescu Viorel – Ideea este că eu nu am folosit instituția. 
D-nul Primar – Vorbim altceva, deviem de la subiect.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Domnule Primar, ați fost la un 

moment dat patru în discuție pe aceeași temă. Am înțeles aspectele. 
D-nul Primar – Nu este nicio problemă. O să avem săptămâna viitoare și televiziune, și 

ziare. Cultura în oraș este retezată de susținătorii domnului consilier Stoenică, colegii de partid. 
Asta este. Nu am vrut să ... din respect pentru altcineva. O să înțelegeți la urmă sau săptămâna 
viitoare.   

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Vreau să vă comunic următorul 
lucru. Probabil că Zilele orașului ar fi fost oportun mutată la 28 septembrie ca să nu mai apară 
problema asta, că este aproape de campania electorală. Din păcate și suma, deși este necesar, 
suma este cumva mare. 

D-nul Primar – De unde știți, domnule președinte? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Asta este presupunerea mea. 
D-nul Primar – Nu mergem pe presupuneri. Trebuia să cereți informații înainte. Dați-mi și 

mie cât a costat formația, cât a costat scena, juriul. De ce nu vi se pare dumneavoastră că este 
puțin? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Lăsați-mă să termin. 
D-nul Primar – Nu la modul ăsta, că mi se pare. Spuneți concret, pe documente vorbim. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Are de suferit și omagierea 

domnului Lică Militaru, dacă aceste amendamente trec. Ar avea de suferit pentru că nu a fost 
apreciat atât cât a trebuit când a fost în viață. 

La cadourile pentru copii și la 1 iunie poate că suma nu este mare. Eu personal, deși 
sunt amendamente din cadrul comisiei mele de Buget, aș menționa și repet lucrul acesta că 
trebuie căutate sponsorizări pentru Crăciun, pentru Moș Nicolae, pentru alte activități care pot fi 
făcute pentru copii. O singură persoană, maxim două, să fie responsabile cu asta. Nu fiecare să 
venim la Primărie. Nu funcționează așa donațiile. Pentru donații trebuie să mergi în teritoriu, la 
oamenii care sunt dispuși să dea. 

D-na Ciubuc Ileana – Acum câțiva ani, când m-am angajat la Casa de cultură, am fost să 
caut sponsorizări și la Pirelli, și la firmele mari din Slatina și nimeni nu ne-a dat nimic. Am 
hotărât atunci să facem festivalul la un nivel mai mic. De asta îl făceam la Casa de cultură, dar 



 
 

nu avea loc multă lume pentru că acolo sunt doar 250 de locuri. Am hotărât ca anii următori să îl 
facem în centrul orașului. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Puteți să apelați și la oameni 
din comunitatea locală. La toate cafenelele și restaurantele din oraș. 

D-nul Primar – Vreți să vă desemnăm să faceți colecta asta până la festival? Că până 
atunci aveți mandatul. Se poate? Puteți să colectați niște bani. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Eu nu o să am timp pentru așa 
ceva. Eu pot să plătesc pe cineva să se ocupe. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Așa cum în ședința trecută, la împrumut, am spus că nu sunt 
de acord cu cheltuirea banului public aiurea, că este nevoie de chibzuiță, acum am o 
propunere. Să desemnăm din cadrul Consiliului local o comisie care să supravegheze 
cheltuirea banilor la aceste evenimente. Ca să nu mai fie suspiciuni că banii se cheltuie aiurea. 

D-nul Primar – Există transparență totală. Se pot vedea cum au fost cheltuiți. Se pot 
vedea toate achizițiile. 

D-na Lală Mihaela – Pentru tot ce se face, se intervine și se negociază. Dacă l-ați văzut 
pe Dan Helciug să știți că el nu a venit cu suma pe care o percepe în București sau în alte 
orașe. A venit pentru că ne este dator. Și a venit la o sumă mult, mult mai mică. Încercăm pe cât 
putem să negociem cu toți. Am negociat și cu FotoVenus pentru plachete, diplome, cocarde, 
pentru tot ceea ce înseamnă trofee. Am negociat pentru fiecare bănuț. Am făcut drumuri pe 
banii noștrii, inclusiv eu m-am dus cu mașina personală. 

D-nul Martin Marian – Festivalul de doine și balade este o emblemă pentru orașul nostru. 
Noi pe unde cântăm prin țară suntem considerați ca și continuatorii cântecului cântat de Ileana 
Constantinescu și suntem foarte apreciați. Toți știu de acest festival. 

D-na Lală Mihaela – Să știți că în orașul acesta nu mai avem alte lucruri, în afară de 
instituțiile de cultură care ne-au mai rămas. Festivalul este reprezentativ pentru oraș. Nu le 
facem pentru noi. Sunt oameni care vin și ne întreabă dacă mai organizăm festivalul. 

D-na Stoenică Eugenia – Festivalul inițial era organizat pe parcursul a trei zile, dar din 
cauza cheltuielilor l-am restrâns. De asta s-a înființat și Festivalul Lică Militaru, pentru 
instrumentiști, pentru lăutari instrumentiști. Micșorându-se Festivalul de doine și balade, 
rămânând doar vocal, am zis să mai avem un festival pentru instrumente. S-a nimerit să fie 
chiar Lică Militaru.  

D-na Lală Mihaela – Acesta are altă tematică, are obiceiul nunții. Este foarte important să 
rețineți dumneavoastră: cultura reprezintă totul. Am avut ieri și azi peste 20 de persoane în 
vizită la muzeu. Unii au venit cu trenul de la București. 

D-na Stoenică Eugenia – Festivalul de teatru de la Văleni a fost al nostru, s-a înființat 
aici. 

D-na Lală Mihaela – Am restrâns acest festival la o zi, dar sunt persoane care ne spun 
acum că le plăcea când dura trei zile. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Nouă ne place, dar nu ne place să cheltuim bani. Eu zic să 
le trimitem și pe dumnealor acasă, dacă tot nu mai sunt bani pentru cultură. 

D-na Lală Mihaela – Rețineți, cultura nu este numai pentru noi, este pentru copii. Nu au 
acces la teatru pentru că s-a dus și teatrul din Drăgănești. Acel spectacol de teatru care s-a 
ținut la Casa de cultură a fost benevol, pentru că am avut o cunoștință prin care am intervenit. 
Pe scenă i-am pus să-și spună meseriile: avocat, procuror, stomatolog. Au venit benevol. 
Primăria le-a oferit o masă. Sala a fost plină și publicul a cerut piesă după piesă. Știe cineva că 
ne zbatem să obținem benevol și la prețuri foarte mici? Știți cum a ajuns Dan Helciug? L-am 
lăsat în pandemie să filmeze un videoclip în curtea muzeului. A rămas dator și vine cu speranța 
că se va revanșa. Acestea sunt dedesubturi pe care nu le cunoașteți și am venit acum să vi le 
spunem pe toate. 

D-nul Primar – Cu diferența de bani putem să venim din sponsorizare. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Putem să plătim pe cineva să 
colecteze aceste sponsorizări. 

D-nul Primar – Nu se poate să nu se mai audă de acest festival. 
D-na Stoenică Eugenia – Când s-a organizat Festivalul Lică Militaru și Consiliul Județean 

Olt a participat cu bani, inclusiv la Festivalul de doine și balade. Se găsesc soluții. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Vreau să supun la vot 

amendamentele. Domnul secretar să le dea citire pe rând să știm ce votăm. 
D-nul secretar -  Prima componentă a amendamentului: Zilele Orașului și Festivalul 

Ileana Constantinescu să fie eliminate din programul cultural. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul, 

înregistrându-se 9 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Neacșu 
Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie, d-nul Achim Iulian, d-nul 
Nădescu Viorel, d-nul Stoenică Alexandru) și 7 voturi împotrivă (d-nul Popescu Daniel, d-nul 
Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana, d-nul Vitan Marius, d-nul Prundeanu 
Narcizel și d-nul Ghica Ion-Costin). 

D-nul secretar – A doua componentă a amendamentului: Ziua copilului să fie redusă 
suma alocată de la 50.000 lei la 10.000 lei. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul, 
înregistrându-se 9 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Neacșu 
Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie, d-nul Achim Iulian, d-nul 
Nădescu Viorel, d-nul Stoenică Alexandru) și 7 voturi împotrivă (d-nul Popescu Daniel, d-nul 
Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana, d-nul Vitan Marius, d-nul Prundeanu 
Narcizel și d-nul Ghica Ion-Costin). 

D-nul secretar – A treia componentă a amendamentului: pentru ziua de 1 Decembrie să 
fie redusă suma alocată de la 20.000 lei la 5.000 lei. 

D-na Lală Mihaela – Vreau să intervin și vă rog să mă ascultați. ce presupune ziua de 1 
Decembrie: coroane pentru 7 monumnete, faceți un calcul cu 300 lei coroana. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Am făcut. 
D-na Lală Mihaela – Faceți calculul incluzând și cocardele. Cu 7 lei am luat o cocardă de 

la librărie. Toată lumea ne cere cocarde.  
D-nul Ciubuc Dumitru – Puteți să ne spuneți câte persoane particpă la eveniment? 
D-nul Primar – Ați fost cumva prezent, domnule Ciubuc? Nu v-am văzut. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Domnilor, vă rog frumos, lăsați-

o să-și termine intervenția și apoi vorbiți. 
D-na Lală Mihaela – Sunt coroane de pus, sunt cocarde, tot timpul am luat peste 200 de 

cocarde. Eu am dat-o și pe a mea din piept. Nu ne rămâne nimic. Sunt stegulețe mari, mici. Ce 
facem cu această sumă? Trebuie schimbate steagurile la toate instituțiile. 

D-nul Stoenică Alexandru – Sunt de unică folosință? 
D-na Lală Mihaela – Sunt de unică folosință, pentru că la de adierea vântului se 

destramă. Ne obligă să le avem impecabile. Se decolorează și se destramă. Eu știu câte 
schimb pe fiecare an. Să știți că o să depunem coroane cu bani de la noi din buzunar. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Doamna Lală, se întâmplă 
cumva ca bugetele să nu fie cheltuite în totalitate? Pentru 1 Decembrie de exemplu? 

D-na Lală Mihaela – Să vă mai spun ce mai implică cheltuieli de 1 Decembrie. Ies copii 
în stradă. V-ați pus problema că ies copiii în stradă? Doamna invațătoare Marinaș iese an de an 
cu copiii la Comani, la orice activitate. Nu mergem acolo cu mâna goală, mergem cu pachete, 
cu cărți. 

D-nul Primar – Protocolul cu rezerviștii se face din banii mei. 
D-na Lală Mihaela – La serbările copiilor nu mergem cu mâna goală. Tot timpul au primit 

dulciuri, rechizite și altele. Toate astea costă. Într-un an am fost foarte vehement și am spus că 
sunt foarte scumpe. 



 
 

D-na Dobre Violeta – Doamna Lală, îmi cer scuze, știu că ați pregătit pachete pentru 
mulți copii și nu numai, atunci când s-a sfințit crucea comemorativă la Comani. Dar am 
participat la foarte multe evenimente de 1 Decembrie și sincer… 

D-nul Primar – Noi nu v-am văzut doamnă, de 4 ani nu v-am văzut. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Lăsați-o să termine. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, vorbeam cu dumneavoastră? Vorbeam cu 

doamna Lală. Vă cheamă doamna Lală? 
D-nul Primar – Nu mă cheamă. 
D-na Dobre Violeta – Atunci tăceți din gură. 
D-nul Primar – Nu se fac chestii din astea. Eu nu v-am văzut. Ați zis că ați fost, dar nu v-

am văzut. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, eu vorbesc cu dumneavoastră și am aceeași 

pretenție. Doamna Lală, poate de când este domnul Tudorică primar ați dat aceste pachete, dar 
înainte nu v-am văzut. Eu am văzut pe doamna Marinaș, din banii dumneaei luând pachete la 
copii. Nu trebuie să facem un moment din asta. Că s-a întâmplat o dată, dar să nu spuneți… 

D-nul Primar – Nu vă mai răciți d-na Lală gura de pomană, vă rog frumos. 
D-na Lală Mihaela – Doamnă, se fac lucrurile acestea. Chiar eu le fac și de ziua lui 

Eminescu, de Ziua Armatei și de 1 Decembrie. Le facem doamnă lucrurile acestea. 
D-na Dobre Violeta – Eu nu spun că nu se organizează evenimentele, dar hai să 

reducem costurile. 
D-na Lală Mihaela – Cu ce să facem, dacă o cocardă costă 7 lei? 
D-na Dobre Violeta – Dumneavoastră nu puteți să-mi spuneți mie că la 1 Decembrie ați 

cumpărat steaguri noi pentru Comani, când ele au fost scoase din Căminul cultural.  
D-na Lală Mihaela – Ce rămâne și este bun se refolosește, restul se înlocuie. 
D-na Dobre Violeta – Dar asta nu înseamnă că se înlocuie toate așa cum ați spus mai 

înainte. 
D-na Lală Mihaela – Se înlocuie cele din centrul orașului. 
D-na Dobre Violeta – Nu puteți să mă contraziceți pentru că am văzut cu ochii mei. 
D-na Lală Mihaela – Dar știți de ce rezistă acele drapele? Pentru că stau închise acolo și 

se pun doar la activități. Dar cele care stau mereu afară se rup. Să știți că vom pune coroanele 
din banii noștri chiar dacă dumneavoastră votați acum împotriva acestor lucruri. Nu este prima 
dată când facem sacrificiul acesta. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Am o propunere. Să suplimentăm noi, ca și consilieri, cu 
diferența de bani. 

D-nul Viceprimar – Eu propun să dăm toată indemnizația. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Domnule Viceprimar, nu toată 

indemnizația, toate veniturile noastre. 
D-nul Primar – Nu am înțeles. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Toate veniturile noastre din 

consiliul acesta. Să le depunem pe toate. Poate pentru unii 700-800 lei sunt mulți. 
D-na Lală Mihaela – Eu vă spun că voința unui om este mai mare decât orice. Și mai 

mare decât a unui munte. Și nu ne împiedică nimeni, niciodată, să ne facem meseria. Și dacă 
va trebui, noi vom face Festivalul de doine și balade. 

D-na Duță Claudia – De ce se merge pe soluția cea mai ușoară? Adică a elimina o 
activitate decât să se găsească soluții? De ce? 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Eu am spus de la început, și de 
când a început acest Consiliu, cu această administrație, că ar fi bine ca și consilierii să aibă 
donații făcute. Am pe cineva care se ocupă de donații și de mers după așa ceva și am să-l trimit 
de acum încolo, fie că sunt aici sau nu.   

 D-nul Viceprimar – Eu propun să votăm programul așa cum este și să nu votăm sumele. 
Finanțarea o votăm ședința următoare. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Eu nu sunt pentru eliminarea 
acestor activități. Noi avem o problemă financiară și atunci trebuie să discutăm pe acea 
problemă financiară. 

D-na Lală Mihaela – Atingeți atunci subiectul financiar. Nu scoateți aceste activități din 
calendar. Eu am o întrebare. Ce meserie aveți dumneavoastră d-nule consilier Stoenică atunci 
când ridicați mâna și tăiați aceste activități? 

D-nul Achim Iulian – Domnule președinte, conduceți ședința sau ce faceți? 
D-nul Stoenică Alexandru – Noi suntem demnitari. Nu ne trageți dumneavoastră la 

răspundere. Nu aveți dreptul. Noi suntem Consiliu local, suntem demnitari aleși. 
D-na Lală Mihaela – Cine v-a ales? 
D-nul Stoenică Alexandru – Populația ne-a ales. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Haideți să încheiem. Avem o 

propunere și de la domnul Viceprimar, să votăm calendarul fără sume. 
D-nul Primar – Vom găsi soluții să facem aceste evenimente.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin - Domnule secretar, putem să 

modificăm acest proiect așa încât să-l trecem doar ca și calendar, fără sume? 
D-nul secretar – Mai întâi votați ordinea în care s-au propus amendamentele. Am ajuns 

la amendamentul numărul 3. Urmează 4 și apoi nr. 5 cel propus de domnul Viceprimar. Și 
ulterior rămâne forma finală. Este obligatoriu să le votați în ordinea în care au fost propuse.  

D-na Duță Claudia – Să știți că este dreptul nostru să vă tragem la răspundere. Chiar 
este dreptul nostru. 

D-nul Stoenică Alexandru – Dar nu în Consiliul local. Ați citit Codul administrativ, ca să 
vorbim? 

D-na Duță Claudia – Da. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Vreau să supun la vot 

amendamentul numărul 3. 
D-nul secretar – Pentru ziua de 1 Decembrie să fie redusă suma alocată de la 20.000 lei 

la 5.000 lei. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul, 

înregistrându-se 10 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Neacșu 
Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie, d-nul Achim Iulian, d-nul 
Nădescu Viorel, d-nul Stoenică Alexandru și d-nul Ghica Ion-Costin ) și 6 voturi împotrivă (d-nul 
Popescu Daniel, d-nul Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana, d-nul Vitan 
Marius, d-nul Prundeanu Narcizel). 

D-nul secretar – A patra componentă a amendamentului "Deschide ușa creștine" să fie 
redusă suma alocată de la 60.000 lei la 10.000 lei. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul, 
înregistrându-se 9 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Neacșu 
Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie, d-nul Achim Iulian, d-nul 
Nădescu Viorel, d-nul Stoenică Alexandru) și 7 voturi împotrivă (d-nul Popescu Daniel, d-nul 
Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana, d-nul Vitan Marius, d-nul Prundeanu 
Narcizel și d-nul Ghica Ion-Costin). 

D-nul secretar – Amendamentul propus de domnul Viceprimar: să fie modificat proiectul 
de hotărâre în sensul de a fi eliminate toate valorile sumelor alocate. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot amendamentul, 
înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Popescu Daniel, d-nul Martin Marian, d-nul Stănescu 
Vasile, d-na Spătaru Ioana, d-nul Vitan Marius, d-nul Prundeanu Narcizel și d-nul Ghica Ion-
Costi) și 9 voturi împotrivă (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul Neacșu Ionuț, d-
nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie, d-nul Achim Iulian, d-nul 
Nădescu Viorel, d-nul Stoenică Alexandru). 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Propun să schimbăm data 
desfășurării evenimentului Zilele orașului. 

D-nul Primar – Dacă s-au scos din program ce să mai modificăm? Nu mai avem ce. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 10 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul 
Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul Mocioacă Ilie, d-nul Achim 
Iulian, d-nul Nădescu Viorel, d-nul Stoenică Alexandru și d-nul Ghica Ion-Costin) și 6 voturi 
împotrivă (d-nul Popescu Daniel, d-nul Martin Marian, d-nul Stănescu Vasile, d-na Spătaru 
Ioana, d-nul Vitan Marius și d-nul Prundeanu Narcizel). 

D-nul Prundeanu Narcizel – O singură remarcă mai vreau să fac referitor la acest proiect. 
Oricât ar fi omul de sărac, deschide poarta la colindători. Noi închidem poarta acum. Sunt de 
acord că trebuie supravegheate aceste cheltuieli. Dacă facem ceva, facem pentru oamenii din 
oraș, pentru copiii noștri. Am închis posibilitatea de a ne întâlni. 

D-nul Primar – Am închis porțile culturii. 
D-nul Viceprimar –Consiliul local este pentru interesul personal al unora. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ne spuneți cine a cumpărat anul trecut cadourile pentru copii? O 

firmă care se ocupă de salubrizare. 
D-nul Primar – Extraordinar ! 
 

4. Aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la și de la locul de muncă a 
cadrelor didactice și a personalului didactic auxiliar din unitățile de învățământ 
preuniversitar de stat din Orașul Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
5. Încetarea Contractului de finanțare nr. 5684/24.07.2020, încheiat de Unitatea 

Administrativ Teritorială Orașul Drăgănești-Olt, în calitate de beneficiar cu Ministerul 
Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației în calitate de Autoritate de Management 
pentru Programul Operațional Regional 2014-2020, prin Agenția pentru Dezvoltare 
Regională Sud-Vest Oltenia, în calitate de Organism Intermediar, în vederea finanțării 
obiectivului de investiții „CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE LA CLĂDIRILE 
REZIDENȚIALE ÎN ORAȘUL DRĂGĂNEȘTI-OLT, JUDEȚUL OLT”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz 
nefavorabil proiectului de hotărâre. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Să ni se spună despre ce este vorba. 

D-nul Primar – Ați citit și dumneavoastră, domnule Ciubuc. Aveți raportul acolo. Ați fost la 
comisii, a venit doamna Stoenică și a explicat. Nu înțelegeți sau vreți să întindeți ședința mai 
mult? Întrebați punctual. 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – Ne spuneți în raportul de susținere că "documentațiile tehnico-
economice se elaborează pe faze de proiectare, în cazul intervențiilor la construcțiile existente, 
cum este cazul obiectivului de investiții depoului de tramvaie". Noi vorbim de depoul de 
tramvaie sau de blocuri? 

D-na Stoenică Eugenia – Este greșeala mea de tehnoredactare. 
D-nul Ciubuc Dumitru – De unde ați copiat, doamnă? 
D-na Stoenică Eugenia – De la Craiova, care tot așa au avut o încetare a contractului.  
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, dumneavoastră ați avut acest proiect semnat 

pe 24.07.2020. Când ați venit la primărie știați că …? 
D-na Stoenică Eugenia – Dar nu în asta constă hotărârea. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Hotărârea constă că nu ați fost în stare … 
D-nul Primar – Nu s-au înscris. Cum nu ai fost dumneata în stare să faci 13 străzi. 
D-nul Ciubuc – Cum ieșiți dumneavoastră în stradă să spuneți că ați pierdut un proiect de 

150 milioane? 
D-nul Primar – O să ies să le spun că nu ați votat dumneavoastră pentru că îndatorăm 

Primăria. Trebuie să punem 40%. Este proiectul cel mai prost pe care l-ați avut dumneavoastră. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este 40%. 
D-nul Primar – 40% trebuia să plătească Primăria. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este adevărat. Habar nu aveți. 
D-nul Primar – Mă ascultați?  
D-nul Viceprimar - Oamenii 20% și Primăria 20%. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Vedeți? 
D-nul Primar – Nu ați votat împrumutul, că îl făceam. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este vorba de împrumut. Ne spune adresa de la A.D.R. Sud-

Vest Oltenia că din 2021 nu ați depus nicio cerere de rambursare. 
D-nul Primar – Este o înștiințare. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cum înștiințare, domnule Primar? 
D-nul Primar – O înștiințare că nu o să se mai facă. Spuneți oamenilor în oraș ceea ce 

credeți dumneavoastră. Spuneți că dumneavoastră ați refuzat 13 străzi când erați viceprimar. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Intrați în istorie cu proiectul acesta. 
D-nul Primar – Nu este nicio problemă. O să intru în istorie cu alte proiecte făcute. Ale 

mele, nu acesta cu 40% să îndatorăm Primăria orașului Drăgănești. 
D-nul Ciubuc dumitru – În concluzie nu ați vrut să faceți? 
D-nul Primar – Nu este adevărat. Trebuia să absorbim până la 10 septembrie. Nu au fost 

gata, domnule Ciubuc.  
D-nul Ciubuc Dumitru – De ce nu au fost gata?  
D-nul Primar - Pentru că nu le-ați depus la timp în 2020 și ați avut decât un titlu. Noi ne-

am zbătut, dar cu dumneavoastră în niciun caz nu putem să dăm înainte. Orașul cu 
dumneavoastră nu o să dea înainte niciodată. 

D-nul Viceprimar – În afară de cele expuse de domnul Primar și de faptul că aveam un 
termen foarte scurt și că am avut o criză economică și au crescut prețurile, a trebuit refăcută 
documentația. Până la un anumit punct, am reușit să o aducem pe linia de plutire și am scos la 
licitație aceste blocuri. S-au înscris trei firme, au cerut clarificări și apoi nu au mai dat niciun 
semn de viață, pentru că erau greu de executat și timpul era foarte scurt. 

D-nul Primar – Nu s-au putut refaza pentru că trebuia să absorbim până la data de 10 
septembrie 5%. 

D-nul Viceprimar – Nu au venit constructorii. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Întrebarea mea este 

următoarea: Care este rolul acestui proiect de hotărâre? Nu poate să înceteze contractul pur și 
simplu? 

D-nul Primar – Se reziliază acest contract. 



 
 

D-nul secretar – Nu trebuie să fie restituită și suma aceea? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Asta este problema! Să fim noi, Consiliul local de acord să dăm 

banii înapoi. 
D-nul Primar – Îi vom da înapoi și fără acordul d-voastră. 
D-nul Ciubuc Dumitru – De ce s-a mai făcut hotărârea? 
D-nul Primar – Ca să cunoașteți și dumneavoastră, să existe transparență. 
D-na Stoenică Eugenia – Implementarea proiectului a fost aprobată printr-o hotărâre de 

Consiliu local. Tot Consiliul local ar trebui să decidă și rezilierea contractului. Pentru că așa cere 
A.D.R.-ul. Acestea sunt formalitățile legale, nu făcute nici de Primăria Drăgănești-Olt, nici de 
altcineva. Sunt făcute de Guvernul României și noi nu facem decât să luăm la cunoștință, să ne 
supunem și să executăm. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Contractul spune că oricare dintre părți poate rezilia contractul. 
Dacă noi nu-l reziliem, să-l rezilieze ei. Banii aceștia cine îi dă înapoi și de ce îi dăm înapoi?  

D-na Stoenică Eugenia – Pentru că legile spun asta. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ați avut la dispoziție 3 ani de zile să faceți acest contract. Toate 

primăriile din țară sunt în situația noastră? 
D-na Stoenică Eugenia – Nu sunt toate, sunt 2000 de primării care sunt cu contracte 

reziliate. 
D-nul Viceprimar - Știți câți ani am avut la dispoziție, domnule Ciubuc? 
D-nul Ciubuc dumitru – Da, domnule Viceprimar, din 2020. 
D-nul Viceprimar – În ce an s-a depus cererea? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ne spune A.D.R.-ul. În 20.07.2020. 
D-nul Viceprimar – Păi și ...?  
D-nul Ciubuc Dumitru - Și ați venit în octombrie 2020. Cât ați prins? 
D-nul Primar – Un titlu am găsit. Nu știți? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 6 voturi pentru (d-nul Popescu Daniel, d-nul Martin Marian, d-nul 
Stănescu Vasile, d-na Spătaru Ioana, d-nul Vitan Marius și d-nul Prundeanu Narcizel), 9 abțineri 
(d-nul Tobescu Dorel, d-nul Neacșu Ionuț, d-nul Fieraru Gheorghe, d-na Dobre Violeta, d-nul 
Mocioacă Ilie, d-nul Achim Iulian, d-nul Nădescu Viorel, d-nul Stoenică Alexandru și d-nul Ghica 
Ion-Costin) și 1 vot împotrivă (d-nul Ciubuc Dumitru). 

 
6. Menținerea rețelei școlare a Orașului Drăgănești-Olt pentru anul școlar 2024 – 

2025. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

7. Aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes local ce urmează a fi efectuate  
de beneficiarii de ajutor social, aferent anului 2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
8. Repartizarea unei locuinţe A.N.L., rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia  

în regim de închiriere, d-nei MEDINȚU Crina Liliana. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 

favorabil proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 
 

9. Întrebări, interpelări. 
 
D-na Dobre Violeta – Vreau să intervin pe o idee care s-a discutat aici în ceea ce 

privește anumite gesturi pe care le facem și care se transformă în campanie politică. Vreau să 
spun că nu numai eu, mai multe cadre didactice, practicăm de ani de zile să cumpărăm daruri 
pentru copiii pe care îi avem la clasă, de Moș Nicolae. Niciodată nu mi-am permis să pun pe 
Facebook sau să pun vreun părinte să pună pe Facebook că uite Violeta Dobre - consilier local 
la data de a făcut și a dres. Ăla este gestul meu pentru copiii mei, nu-l fac public, am mulțumirea 
sufletească că am făcut acest lucru. Atât vreau să spun despre asta. 
 În altă ordine de idei, am căutat, domnule secretar, în Codul administrativ și la Capitolul 
drepturile aleșilor locali, secțiunea Transport, nu am găsit că primarul localității poate fi 
transportat gratuit de acasă la serviciu și invers cu mașina Primăriei. Există? 

D-nul secretar – Nu știu! Eu unul nu am identificat o asemenea prevedere. 
D-nul Primar – Doamna Dobre … 
D-na Dobre Violeta – Vorbeam cu domnul secretar. Așteptați că vă întreb și pe 

dumneavoastră. 
D-nul secretar – Acum - pe loc nu vă pot da un răspuns dacă există / nu o astfel de 

prevedere. 
D-na Dobre Violeta – Acum, domnule Primar, ați făcut un calcul de câte ori v-ați deplasat 

cu mașina Primăriei de la domiciliu la Primărie? 
D-nul Primar – M-am deplasat la mine acasă? 
D-na Dobre Violeta – Da. 
D-nul Primar – Eu vin cu mașina mea aici. Pe urmă plec în teren, doamna Dobre. Să văd 

un coș de gunoi răsturnat, să văd strada Comănencelor, strada... Eu merg în teren. 
D-na Dobre Violeta - Și pe perioada când ați avut permisul suspendat, ați condus 

mașina? 
D-nul Primar – Fiul meu mă aducea. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, dacă eu vedeam mașina Primăriei când venea să 

vă ia ? 
D-nul Primar – Trebuia să vă ia pe dumneavoastră, că nu știu? Dumneavoastră mergeți 

la 08.10 la muncă. 
D-na Dobre Violeta – Nu merg la 08.10. La 07.55 sunt... 
D-nul Primar – Sunt primarul orașului și poate să mă ia de acasă mașina. 
D-na Dobre Violeta – Inclusiv în pauza de masă. 
D-nul Primar – O să plătesc benzina dacă este vreo problemă. 



 
 

D-na Dobre Violeta – Chiar vă rog, că este din bani publici. 
D-nul Primar – Vedeți dumneavoastră că eu am adus utilaje să ajute cetățenii din orașul 

acesta. Când a fost ploaia, dacă vă aduceți aminte, am venit cu buldoexcavatorul.  
D-na Dobre Violeta – Foarte frumos. Vă felicit. 
D-nul Primar - Poate m-a luat de acasă să iau utilajul să rezolv ceva pentru cetățeni. Ce 

spuneți dumneavoastră este o aberație. 
D-na Dobre Violeta – Nu este o aberație. 
D-nul Primar – Dumneavoastră nu v-ați mai urcat în microbuz că am spus eu să nu vă 

mai urcați că nu este pentru învățători și de aia v-ați șifonat.  
D-na Dobre Violeta – Dumneavoastră ați abuzat de funcția deținută. 
D-nul Primar – Nu am ce să mai discut cu dumneavoastră. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Homorean, când dumneavoastră erați Prefect, domnul 

Primar încălca legea interzicând cadrelor didactice din Drăgănești-Olt să meargă cu microbuzul 
școlar la serviciu, ceea ce este stipulat în Regulamentul de funcționare a microbuzelor școlare, 
pentru că scrie legea, și în același timp, la o săptămână a rămas fără permis și s-a plimbat cu 
mașina Primăriei, exact așa cum a spus. Dumneavoastră erați Prefect. Nu am venit să mă 
plâng cu toate că aveam dreptul. 

D-nul Homorean Florin – Puteați să veniți să vă plângeți și verificarea legalității se făcea. 
Dacă dumneavoastră aveați un set de întrebări privind modul în care se folosesc mijloacele de 
transport în cadrul U.A.T.-ului… 

D-na Dobre Violeta – Domnule Homorean, nu este un set de întrebări, este o certitudine. 
D-nul Homorean Florin – Vedeți dumneavoastră, modul de exploatare a mijloacelor de 

transport trebuie să fie reglementat de un regulament. Eu cred că în genere se respectă legea 
în ceea ce privește folosirea mijloacelor de transport. Și eu am plecat cu mașina instituției în 
diverse locuri unde trebuia să ajung pentru probleme de serviciu.  

 
D-na Rădulescu Ramona – Am avut control pe ultimii 5 ani de la ANAF. Am avut ca 

măsură să vă prezint Raportul de control, Consiliul local fiind asociat unic al S.C. Urban Activ 
Serv S.R.L.. Mai am o măsură, vă trebui să angajăm o persoană pentru control financiar de 
gestiune (CFG). Ordonanța de Guvern prevede asta. Când l-am avut angajat pe Florin ca 
economist i-am dat decizie și pentru C.F.P. și pentru C.F.G., dar inspectorul de la ANAF mi-au 
spus că legea nu permite asta și că trebuie să angajăm pe altcineva. Este o cheltuială în plus 
care va trebui prevăzută în bugetul anului viitor. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră nu știați că trebuie să aveți un angajat pentru 
asta? 

D-na Rădulescu Ramona – Nu știam, pentru că atunci când am avut control de la Curtea 
de conturi mi-au spus că ar trebui să fim într-o asociație de audit.  

D-nul Ciubuc Dumitru - Și sunteți sau nu sunteți? 
D-na Rădulescu Ramona – Nu suntem, pentru că nu trebuie să fim. Trebuie să avem 

angajată această persoană, să avem control financiar de gestiune. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ce amendă ați luat? Suma totală. 
D-na Rădulescu Ramona – 2.500 lei am achitat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Cât? 
D-na Rădulescu Ramona – 2.500 lei. Atât am achitat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dar amenda a fost mai mare. 
D-na Rădulescu Ramona – Nu, amenda era de la 2.000 lei la 10.000 lei. Pot să vă arăt 

ordinul de plată. Am achitat 2.500 lei. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, de ce nu le-ați dat banii până acum, la S.C.  

Urban Activ Serv ? 
D-nul Primar – Cum nu le-am dat? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Văd aici în raportul acesta: 159.456,41 lei. 



 
 

D-nul Primar – Avem ceva să vă dăm, doamna Ramona? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Minte raportul? 
D-nul Primar – Plățile pe luna trecută s-au efectuat. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar, așa scrie în raportul acesta. 
D-nul Primar – Care raport? Este doamna director aici și poate să vă spună. 
D-na Rădulescu Ramona – Mai sunt plăți de făcut pentru o singură lună. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Minte raportul acesta? Scrie în felul următor: situația penalităților 

calculate pentru fiecare client se prezintă astfel: orașul Drăgănești-Olt, creanțe restante în sumă 
de 159.456,41 lei. Sunt ale Primăriei către dumneavoastră? Da sau nu? 

D-na Rădulescu Ramona – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu că vă dă banii să vă luați salariile. 
D-na Rădulescu Ramona – Nu știam la ce vă referiți exact. Era vorba de penalități. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Eh, nu știți! 
D-na Rădulescu Ramona – Ei calculează și penalități. 
D-nul Primar – Domnule Ciubuc, puteți să vorbiți mai încet? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu puteți să le spuneți că le-ați dat banii, că nu i-ați dat. 
D-nul Primar – Puteți să fiți mai calm. 
D-na Rădulescu Ramona – Controlul a fost pe anii 2018 - 2022. Ei au verificat și anul 

2023 și pentru că banii au fost achitați cu întârziere și s-au perceput penalitățile. Este vorba de 
factura de penalități. 

D-nul Tobescu Dorel – Fiecare factură are un termen scadent. Data la care s-a emis și 
termenul scadent. Pentru depășierea termenul scadent se percep penalități. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Deci Primăria are cam 8.000 lei să vă dea penalități. 
D-na Rădulescu Ramona – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Așa scrie aici. 
D-na Rădulescu Ramona – 8.207 lei are Primăria să ne dea din penalități. Urmează să 

prevăd în bugetul pe anul viitor o angajare 
 
 
D-nul Prundeanu Narcizel – Nu am fost consilier în mandatele anterioare și nu știu dacă 

o să mai fiu. Concluzia mea este că nu s-a făcut nimic în oraș și nici nu o să se facă. Știți de 
ce? Pentru că suntem răi. Noi cetățenii suntem răi, noi cei care reprezentăm cetățenii aici 
suntem răi. Dacă este cale de compromis și putem să ne unim să facem ceva... nu am încercat 
să facem asta. 

D-nul Primar – Nu puteți să spuneți că nu s-a făcut nimic. 
D-nul Prundeanu Narcizel – Vreau să spun că orașul nostru nu a evolut. 
D-nul Primar – Dar nu că nu s-a făcut nimic. 
D-nul Prundeanu Narcizel – S-a făcut ce s-a făcut. Nu s-au făcut lucruri importante. Noi 

trebuie să sprijinim să facem ceva. În mandatul viitor, dacă o să fie P.S.D.-ul cu Viorel Nădescu, 
opoziția o să se comporte la fel. Noi o să mergem tot așa, pentru că s-a perpetuat și o să se 
perpetueze în continuare această situație. Nu o să facem pentru drăgăneșteni nimic niciodată.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – În anii anteriori, discuțiile au fost 
în aceeași manieră? 

D-nul Stoenică Alexandru – Domnul Primar era cel mai vehement. 
D-nul Primar – De unde știți dumenavoastră, că nu ați fost consilier 4 ani? Ați lipsit 4 ani 

și 2 ani v-a dat domnul Primar Ghiță afară. 
D-nul Stoenică Alexandru – 1 an m-a dat afară, nu 2. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Vreau să-i reamintesc domnului Prundeanu de câte ori a fost 

convocat Consiliul local la ședințele extraordinare și de îndată și s-a prezentat și a votat, pentru 
hotărârile care erau necesare pentru oraș și referitor la proiectele care trebuie să se facă.  



 
 

D-nul Prundeanu Narcizel – Domnule Ciubuc, eu nu sunt de acord cu ce s-a întâmplat cu 
cultura. Mai bine îi verificam cum au cheltuit banii pentru evenimente. Trebuia să-i sprijinim să 
facă acele evenimente. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Decât să dea 3,5 miliarde pe un spectacol, mai bine anvelopăm 
niște blocuri. 

D-nul Prundeanu Narcizel – Poți să mergi și să le spui oamenilor că nu se mai face 
spectacol? 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Da. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Dacă tăiem spectacolele și 
bugetele, de ce mai ținem oamenii angajați? Asta este opinia mea. 
     D-na Dobre Violeta – Oamenii sunt angajați și pentru spectacole gratuite, nu numai cu 
bani. Se pot da și spectacole gratuite pentru copiii noștri, pe care dacă îi instruim de mici să 
participe la astfel de spectacole, să organizăm cu ei piese de teatru, concerte pe măsura vocii 
lor, așa îi cultivăm pe copii. Nu să îl aducem pe Dan Helciug. Nu am nimic cu el, îmi place că 
ține la comunitatea noastră, vine foarte des în Comani, se simte foarte bine aici, dar nu așa îi 
cultivăm. Îi cultivăm participând ei activ la aceste acte de cultură. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Este adevărat, dar asta este o 
componentă … 

D-nul Stoenică Alexandru – Ce activitate mai avem noi la Casa de cultură? Înainte era 
echipă de dansuri. 

D-nul Primar – Este și acum, domnule Stoenică. 
D-nul Viceprimar – Așa este, copiii trebuie să participe ei. Nu-mi amintesc, la câte 

evenimente am participat, să o văd pe doamna Dobre cu copiii. 
D-na Dobre Violeta – Domnule Viceprimar, am participat și pe scenă la Drăgănești și pe 

scenă la Comani, cu copiii mei pe care îi instruiesc. Organizez acțiuni culturale și educative la 
nivelul clasei mele cu părinții și copiii. Eu nu-mi permit să-i aduc la Drăgănești pe banii părinților. 

D-nul Primar – Avem un microbuz doamnă. Cine vrea să se intereseze, poate să se 
deplaseze fără probleme. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Haideți să încheiem. Ne 
întoarcem la același lucru. Fără răutăți, vă rog frumos! Se încheie anul, mai sunt două zile. 

D-nul Tobescu Dorel – Aceste evenimente care au fost scoase din programul cultural se 
puteau face la o scară mai mică. Nu cu fast așa. De exemplu, niște consilieri județeni au stabilit 
niște tarife pentru Ansamblul Doina Oltului, pentru care la un spectacol în aer liber se plătește 
2.000 lei și 2.000 lei pentru scenă. Nu trebuie neapărat să vină să cânte cel cu 15.000 de euro. 

D-nul Primar – Vă lăsăm să-l organizați dumneavoastră, domnule Tobescu cu banii ăștia. 
La anul. 

D-nul Tobescu Dorel – Nu vreau să vorbesc în contradictoriu. 
D-nul Primar – Nu în contradictoriu, dar scena aceea costă 2.000 euro sau 2.000 de lei? 
D-nul Tobescu Dorel - 2.000 lei. 
D-nul Primar – Vin ei cu scena cu 2.000 lei? 
D-nul Tobescu Dorel – Scena 2.000 lei și ansamblul 2.000 lei. 
D-nul Primar – Dacă găsiți dumneavoastră, cu mare drag. 
D-nul Tobescu Dorel – Așa scrie aici. 
D-nul Primar – Poate nu ați văzut scena.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Domnilor, mă așteptăm la niște 

intervenții puțin mai... Suntem totuși la final de an. 
  
 
 
 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare de îndată. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei 
extraordinare de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                    Ghica Ion-Costin                                                          Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
   

                                                                      Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


